
 

1 
 

AEI: Internal 

 Komorniki, 9 września 2021 r.  

 

Protokół ze spotkania Rady Rodziców SP nr 1 w Komornikach  

z 8 września 2021r. 

 

Agenda spotkania 

1. Wybór Przewodniczącego Rady Rodziców, przeliczenie głosów, informacja  

o wynikach wyborów (Dyrektor Hanna Drapiewska) 

2. Wybór zastępcy przewodniczącego, skarbnika i sekretarza oraz komisji 

rewizyjnej. 

3. Organizacja pracy szkoły w roku szkolnym 2021/2022 (Hanna Drapiewska). 

4. Przedstawienie propozycji planu Pracy Szkoły oraz Programu Wychowawczo – 

Profilaktycznego (Hanna Drapiewska). 

5. Dni wolne w roku szkolnym 2021/2022, kalendarz roku szkolnego (Angelika 

Włodarczak). 

6. Innowacje pedagogiczne w roku szkolnym 2021/2022 (Hanna Drapiewska). 

7. Opiniowanie wprowadzenia dziennika elektronicznego Librus w oddziale 

przedszkolnym jako jedynej formy dokumentacji (Angelika Włodarczak). 

8. Firma cateringowa " Domowy Obiadek" - zmiany w umowie (Włodarczak). 

9. Wpłaty na RR w roku szkolnym 2020/2021, kwestie rozliczeń i zwrotów. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Zebranie otworzyła Pani Dyrektor Hanna Drapiewska przedstawiając porządek obrad. 

Ustalono obecność członków RR – załącznikiem nr 1 do protokołu  
jest sporządzona lista obecności (lista obecności nie podlega publikacji na stronie 
internetowej szkoły; dostępna jest w dokumentacji RR). 

 

Ad. 1 i 2 

Pani Dyrektor Hanna Drapewska przedstawiła zasady wyboru prezydium RR. Wybory 
zgodnie z regulaminem są przeprowadzane w trybie głosowania jawnego przez 
podniesienie ręki. Uprawniona do głosowania jest  jedna osoba z klasy obecna na 
zebraniu.  

Kandydatury na stanowisko przewodniczącego Rady Rodziców:  

Zgłoszono wyłącznie jednego kandydata  - p. Paulinę Chołdrych dotychczasową 
przewodniczącą RR. Kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 
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Nowo wybrana przewodnicząca zaproponowała na współpracowników:  Michała Lokke 
– jako z-cę przewodniczącej, Agnieszkę Ciucias – jako sekretarza Bogumiłę 
Apanowicz-Kuskę jako skarbnika oraz Eugeniusza Klaczyńskiego i Anitę Kędziorę jako 
członków komisji rewizyjnej. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie i zostali zaakceptowani.   

W konsekwencji prezydium RR w roku szkolnym 2021/2022 składa się z następujących 
członków: 

• Paulina Chołdrych - przewodnicząca (klasa Va) 

• Michał Lokke – zastępca (klasa Vc) 

• Agnieszka Ciucias – sekretarz (klasa IVc) 

• Bogumiła Apanowicz-Kuska – skarbnik (klasa VIIId) 

• Komisja rewizyjna: Eugeniusz Klaczyński (klasa VIIc) 

  Anita Kędziora (klasa Vd)  

 

Ad. 3  

Pani Dyrektora Hanna Drapiewska przedstawiła informację dotyczącą organizacji 
szkoły od 1.09.2021r., ze szczególnym uwzględnieniem zasad reżimu sanitarnego w 
warunkach pandemii Covid-19 (nowością jest ewidencjonowanie wietrzenia sal  
i dezynfekcji biurka nauczyciela). Pani Dyrektor poprosiła o przypomnnienie 
dzieciom o obowiązku noszenia maseczek w częsciach wspólnych szkoły. 

➢ Odnosząc się do kwestii wakatów Pani Dyrektor wskazała, co następuje: 

• największy problem, to brakujący 1,5 etatu nauczyciela języka polskiego.  
1 września był nauczyciel języka polskiego, ale po medycznych badaniach 
wstępnych zrezygnował z pracy. Brakuje również nauczyciela informatyki, 
historii oraz nauczyciela wspomagającego; 

• jest to problem ogólnopolski, w skali kraju brakuje kilku tysięcy nauczycieli, 

• szkoła wykorzystuje wszystkie możliwe kanały, żeby rozpowszechnić 
informację o wakatach; 

• dyr. Drapiewska zaapelowała do rodziców o pomoc w ropowszechnieniu 
ww.informacji. 
 

➢ W trakcie wakacji trwały w szkole prace remontowe. Ich efektem jest odnowiona 
świetlica klas trzecich – 004 oraz gabinety terapii pedagogicznej. Wyremontowane 
pomieszczenia zostały pokazane członkom RR. 

➢ Dyr. H. Drapiewska poinformowała również, że w tym roku szkolnym w klasach 1-3 
nie będzie już jednej dodatkowej godziny wychowania fizycznego prowadzonej przez 
nauczyciela w-f. Byliśmy ostatnią szkołą w gminie, która korzystała z tego przywileju 
i w chwili obecnej nie ma już możliwości kontynuowania tych zajęć.  

➢ Dodatkowe zajęcia wyrównawcze (po pandemii) dla klas IV-VIII z puli MEN będą 
niedługo wdrożone. Zgodnie z wymogami MEN będą one trwały do grudnia.   

➢ Kwestia języka niemieckiego w klasach IV – dyr. Hanna Drapiewska przypomniała  
genezę i decyzję organu prowadzącego w tej sprawie z ubiegłego roku szkolnego. 
Paulina Chołdrych oraz Katarzyna Trzeciak przedstawiły jak wyglądały zabiegi  
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o zmianę tej decyzji. Niestety okazały się one bezkuteczne. Na chwilę obecną nie 
wiadomo czy w przyszłym roku szkolnym klasy IV będą miały język niemiecki. 

➢ Doradztwo zawodowe – kontuzja prowadzącego.  

➢ Została uruchomiona świetlica klas 4-8 (sala 009) – czynna od 8.30 do 12.00. Nie 
trzeba dzieci zapisywać. 

➢ Wprowadzona została odrębna tura obiadowa dla klas 7-8. 

➢ Informacje o kołach zainteresowań będą dostępne na stronie szkoły. 

➢ Firmy zewnętrzne prowadzące w szkole zajęcia dodatkowe ruszają co do zasady od 
15 września. Niestety ze względów organizacyjnych i epidemicznych nie ma 
możliwości, aby dzieci zabierane ze świetlicy przez firmy zewnętrzne na zajęcia 
dodatkowe, mogły do świetlicy po tych zajęciach wrócić. Będą też dodatkowe zajęcia 
sportowe prowadzone przez Gosir 

➢ Dyr. Angelika Włodarczak wytłumaczyła zasady organizacji i miejsc spędzania 
przerw. 

➢ Kwestia dofinansowania wycieczek w ramach programu MEN „Poznaj Polskę”.  

Z uwagi na dużą ilość formalności związanych z programem, szkoła nie będzie na 
razie z niego korzystać. 

➢ W kwestii szczepienia dzieci przeciwko Covid-19 są na razie tylko pojedyncze 
zgłoszenia. Szkoła będzie brała udział w organizacji szczepień w razie potrzeby i po 
konsultacji z organem prowadzącym. 

 

Ad. 4  

Dyr. Hanna Drapiewska przedstawienie główne założenia Planu Pracy Szkoły oraz 
Programu Wychowawczo – Profilaktycznego. 

Dokumenty te zostały udostępnione członkom RR, celem zgłoszenia ewentualnych 
uwag do 15.09 b.r. 

 

Ad. 5 

Dyr. Angelika Włodarczak przedstawiła kalendarz roku szkolnego: 

➢ 25.06.2022- zakończenie roku szkolnego  

➢ Pierwsze półrocze: 01.09.2021- 30.01.2021 

➢ Drugie półrocze: 31.01.2022- 24.06.2022 

➢ Dodatkowe dni wolne od zajęć: 

• 14 października 2021 ustawowo na podst. KN /czwartek 

• 12 listopada 2021 /piątek/ 

• 7 stycznia  2022 /piątek/  

• 2 maja 2022 /piątek/ 

• 17 czerwca 2022 /piątek/ 

• egzaminy ósmoklasisty /3 dni/ 
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➢ Inne ważne daty:      

• Drzwi otwarte dla przyszłych uczniów szkoły –marzec 2022  

• Egzamin próbny klas 8: 
− październik 2021 próba nr 1  
− grudzień 2021 próba nr 2 
− luty 2022 próba nr 3 
− kwiecień 2022 nr 4 
− Egzamin próbny klasy 7 maj/czerwiec 2022          

➢ Terminy spotkań z rodzicami w I semestrze: 

• 02.09.2021 - zebrania z rodzicami klasy 0-8 

• 09.11.2021 - zebranie z rodzicami klasy 0-8 

• 14.12.2021 - konsultacje dla rodziców uczniów klas 0-8         

• 13.01.2022 - zebranie z rodzicami –klasy 0-8   

 

Ad. 6 

Dyr. Hanna Drapiewska omówiła innowacje pedagogiczne realizowane w szkole  

w roku szkolnym 2021/2022. 

 

Ad. 7  

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała  wprowadzenie dziennika elektronicznego 

Librus w oddziale przedszkolnym jako jedynej formy dokumentacji. 

 

Ad. 8 

Dyr. Angelika Włodarczak omówiła zmiany w umowie z firmą cateringową " Domowy 

Obiadek" oraz poinformowała o podwyżce cen zestawu obiadowego do kwoty 12,5 zł. 

Poinformowała też, że szkoła będzie na bieżąco monitorować, czy realizowany jest 

obowiązek zamieszczania menu w aplikacji z odpowiednim wyprzedzeniem.  

 

Ad. 9 

Paulina Chołdrych poinformowała o wpłatach na RR w roku szkolnym 2020/2021. 

Ogólny poziom wpłat był wyraźnie niższy niż w latach poprzednich. Ustalono, że 

szczegółowe rozliczenie wpływów i wydatków zostanie przekazane członkom Rady 

Rodziców do końca września b.r., a zaległe zwroty do klas zostaną dokonane za 

pośrednictwem wychowaców na najbliższym zebraniu.  

Składka na RR została utrzymana na poziomie 50 zł. Postanowiono  też utrzymać 

zasadę zwrotu 10 lub 20% wpłat  w klasach o najwyższym ich poziomie.  

 

Ad. 10 

Dyrekcja wraz z RR zastanawiały się jak szkoła może wspomóc zbiórkę chrytatywną 

na rzecz p. Przemysława Sieberta. Dyr. Hanna Drapiewska i Paulina Chołdrych 

zaapelowały tez o rozpowszechnianie informacji o zbiórce.  
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Katarzyna Trzeciak poinformowała, że udało się jej zorganizować dodatkowy kurs 
autobusu szkolnego o godz. 15.50, na razie na próbny okres jednego miesiąca, kiedy 
badany będzie poziom zainteresowania. 

Dyrekcja poinformowała, że w tym roku szkolnym jest więcej uczniów w klasach IV-
VIII, dlatego nie wszystkie klasy IV mają zamykane szafki uczniowskie. Z uwagi na 
prognozowaną w przyszłych latach liczbę uczniów zakup nowych szafek, które w 
przyszłości mogą pozostać niewykorzystane byłoby niegospodarnością. Nie ma też 
możliwości zamontowania zamków w derwnianych szafkach, które zostały 
udostępnione niektórym klasom IV. 

Dyr. Angelika Włodarczak poinformowała też, że uczniowie mogą zostawiać książki 
w szafkach.  

 

Paulina Chołdrych podziękowała członkom RR za udział i  zamknęła spotkanie.  

     

  

 Agnieszka Ciucias                     Paulina Chołdrych 

        Protokolant                                Przewodnicząca Rady Rodziców 


